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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 13. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 14. rujna 2022. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
 
„Pitam direktora komunalnog što se misli poduzeti vezano za „smrad“ koji se pojavljuje 
konkretno kod spremnika za otpad kod Apola i Lanterne. Vezano za to, pitam za funkcioniranje 
spremnika na karticu jer imamo pritužbe više građana da te kartice nisu učinkovite odnosno 
da se desi da kartica učita ubačen otpad a da otpad nije ubačen.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Donald Blašković, direktor TD 1. Maj d.o.o. : 
„Zahvaljujem se na postavljenom pitanju i ukazanoj problematici. Istina je da je ova turistička 
sezona bila jedna od najjačih, mogu se usudit kazati i jedna od najjačih do sada, i to je stvarno 
stvaralo jedan dodatni veći pritisak na sam centar Rapca, a mogu slobodno reći, i na kompletan 
grad Labin. Mi smo svjesni situacije da su, konkretno dvije lokacije koje ste sami naveli bile 
jedne od najkritičnijih što se tiče polupodzemnih spremnika. Prije svega to se dešava zato jer 
pojedini građani, a i pojedini ugostitelji odlažu otpad na nepropisno zakonski propisan način. 
Ono što smo mi kao komunalno poduzeće 1. Maj ove sezone radili, a i prethodnih, je da smo 
svakodnevno uklanjali otpad koji je bio odložen pored polupodzemnih spremnika i više puta 
smo i oprali polupodzemne spremnike na navedenim lokacijama. Međutim, kao što ste i sami 
primijetili, ta praksa se pokazala da nije bila dovoljna. Jedan od većih problema koje se 
dešavaju, pogotovo u našem Rapcu i na našoj šetnici je da pojedini ugostitelji, to moram 
naglasiti, odlažu biootpad u polupodzemne spremnike, a ne odlažu ga i ne predaju ga 
ovlaštenom sakupljaču. Ove godine se tu napravio jedan veći korak sa većinom ugostitelja 
međutim pojedini ugostitelji i dalje to odlažu na način kao što sam rekao. Ono što smo mi već 
počeli razmišljati o uklanjanju tog problema je da ćemo sljedeće godine uvesti učestalije i 
redovitije pranje svih polupodzemnih spremnika, ne samo u Rapcu nego na cijelom području 
grada Labina i na nekim kritičnijim situacijama, u suradnji sa Gradom Labinom, će se uvesti 
dodatni video nadzor. Što se tiče kvara na kartici, kvarovi se dešavaju međutim kvarovi se po 
prijavi rješavaju u najbrže moguće vrijeme. Ukoliko se i evidentira ubačaj, a naš korisnik nije 
ubacio miješani komunalni otpad u spremnik, taj ubačaj se ne naplaćuje.“  
 
Vijećnik Mladen Bastijanić dodatno navodi: 
„Jedanput sam bio ove godine u Rapcu i odmah su građani rekli koji je najveći problem na 
onom mjestu gdje sam naveo. Očito sustav ne funkcionira. Mislim na sustav biološkog otpada 
što moramo svi zajedno razraditi do te mjere. Znamo uzrok, znamo na žalost posljedice. 



Moramo riješiti problem koji imamo. Biootpad u tom kompletnom sustavu ne funkcionira. Znači 
treba to riješiti.“ 
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